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Datum: lördag 26/4 2025 klockan 10:00 
Plats: Matsalen i Näshulta Skola 

 
§1. Årsstämmans öppnande 

Robert Larsson, ordförande för Näshulta-Österby Samfällighetsförening, hälsade 
välkomna och förklarade stämman öppnad. 

 
§2. Val av ordförande och sekreterare för årsstämman 

Till ordförande för stämman valdes Robert Larsson och till protokollförare Daniel 
Eliasson. 

 
§3. Upprättande och godkännande av röstlängd 

Vid stämman var 35 personer närvarande och 22 fastigheter representerade.   
 
§4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Jan Carlsson och Tomas Pargelius utsågs till justeringsmän tillika rösträknare. 
 
§5. Prövning om årsstämman blivit behörigen sammankallad 

Kallelsen till stämman skickades ut den 29 mars vilket är fyra veckor innan stämman och 
enligt stadgarna. Kallelsen skickades huvudsakligen via mail samt publicerades på 
hemsidan samma dag. Relevanta stämmodokument har också publicerats på hemsidan 
i samband med kallelsen. Stämman ansåg därmed att mötet blivit behörigen utlyst. 

 
§6. Godkänna förslag till dagordning 

Stämman godkände förslaget till dagordning. 
 
§7. Framläggande av årsbokslut och revisionsberättelse 

Stefan Håkansson berättade allmänt om verksamhetsberättelsen och redogjorde för 
viktigare händelser under året. 

 
Stefan Håkansson framlade årsbokslutet.  
 
Stefan Håkansson och Robert Larsson föredrog revisionsberättelserna.  

 
§8. Beslut angående 

a) fastställelse av resultaträkning och balansräkning 
  Stämman fastställde resultat- och balansräkning. 

 
b) dispositioner beträffande föreningens resultat enligt fastställd balansräkning 

  Stämman fastställde dispositionerna. 
 

§9. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

 
§10. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

Inga framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmar hade inkommit till 
stämman. 
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§11. Ersättning till styrelsen och revisorerna 

Inget förslag har inkommit från valberedningen då denna saknas. Styrelsen 
presenterade ett eget förslag baserat på den ersättningsmodell som beslutades på 
förra stämman.  
 
Förslaget fick bifall av stämman.  

 
§12. Beslut angående styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 

debiteringslängd 
Stefan Håkansson föredrog styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 
debiteringslängd.  
 
Diskussion om sjövattnet ägde rum. Styrelsen anser att vi inte är redo för att ta beslut 
om sjövattnets framtid. Läckage på ledningarna kommer att lagas i år. 
 
Stämman fastställde styrelsens förslag till utgifts- och inkomstat samt debiteringslängd. 
Stämman beslutade att uttaxeringen sker vid ett tillfälle och detta sattes till 31 maj. 

 
§13. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter 

a) Ordförande 1 år 
Stämman valde Robert Larsson till ordförande ytterligare ett år. 

 
b) En ledamot på 2 år samt en ledamot på 1 år 

Stämman valde Göran Pettersson på två år samt Tomas Pargelius på ett år. 
 

c) En suppleant på 1 år 
Stämman valde Benjamin Larsson till suppleant på ett år. 

 
§14. Val av revisorer och suppleanter 

a) Två revisorer på 1 år 
Stämman valde Stig Mårtensson och Tony Lundbergh till revisorer på ett år. 

 
b) En suppleant på 1 år 

Daniel Eliasson valdes till revisorssuppleant på ett år. 
 
§15. Val av valberedning 

Två personer ställer upp som valberedning: Anki Brynne och Jens Ohlander. 
 
§16. Övriga frågor 

 
Styrelsen informerar att sommarvattnet planeras att starta i maj. 
Rishögen är flyttad en liten bit och ligger nu längs med vägen till vattenverket. 
Information om flytten av rishögen kommer även att finnas på hemsidan. 
 
Det har gjorts en uppryckning av badplatsen i området. Mer sand har lagts på stranden, 
omklädningshytten ska lagas och mer fyllning av jord kommer att ske så stranden blir 
lite större. Styrelsen har kontakt med kommunen eftersom det är ett kommunalt bad. 
Det är väldigt liten respons från kommunen så vi tar den kostnaden och snyggar till 
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badet. Ingen i stämman hade invändningar mot detta. Kommunen ställer dit soptunna, 
bajamaja och utför provtagning av vattenkvaliteten. Det är osäkert om detta sker i år. 
Bryggorna tillhör kommunen. Dialog äger rum, men troligen kommer samfälligheten att 
kunna begära ersättning för eventuellt arbete om så blir. 
 
Det kommunala vägbidraget har dragits in, men det statliga bidraget kvarstår. 
 
 

§17. Meddelande av plats där protokoll från stämman hålls tillgängligt 
Protokollet kommer att hållas tillgängligt på föreningens hemsida, 
nashultaosterbysamfallighet.net senast 2 veckor efter detta möte.  Det går också att få 
protokollet på papper genom att kontakta styrelsen via e-post: 
styrelse.nashultaosterby@gmail.com. 

 

§18. Årsstämmans avslutande 
Stämmans ordförande Robert Larsson tackade alla som närvarat och förklarade 
stämman avslutad. 

 
 
 
Vid protokollet:     Ordförande: 
 
 

                      
 
 
Daniel Eliasson     Robert Larsson 
 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 

                            
 
 
 
Jan Carlsson      Tomas Pargelius 
 


